

Ledarträff Lillån FK 23.03.23

Närvarande lag/ledare:

- Kort genomgång om lagvis med "läget i laget". (Minst en ledare /lag)
- F10/11, P10, P09, F12/13, (F)P16, P15, Bollkul 17, F15, P11, P12, FP14, P13, Herrlaget

Genomgång från styrelsen:

- Ny ordförande: Moa Hallin. Ny kassör: Henrik Bejervall. Nya ledarmöter: Felix Jaanivald, Anders Eklöv, Riad Yousef. Gamla som sitter kvar är: Malin Reimers, Erik Lingsell och Maria Åberg. Ny revisor: Thomas Hedström, tillsammans med David.
- 9v9 och 11v11 = domare centralt via Fogis (högre seriekostnad, tas från klubbkassan), högre nivå på domarna. Viktigt att göra ändringar av matchdagar innan brytdatum 16/4, då låses matcherna och då kan endast ÖLFF ändra matchdagen. Matcher kan byta dag med 14 dagars varsel, en straffkostnad om 200:- läggs till om det är mindre tid än så.
- Ungdomsdomarutbildning centralt. Lillån kommer alltså själva hålla utbildningen för våra flickor och pojkar som i år fyller 13 år. (får då döma 3v3, 5v5 och 7v7)
- Medskick från ÖLFF om god ton på matcher, både från spelare, ledare och publik. Nolltollerans av fula ord och skäll på domare.

Vi köper in västar och varje lag utser en matchvärd varje match som håller lite koll på stämningen bland föräldrar, ledare och publik samt vara en trygghet för domarna.

Kommittéerna:

- Bokning och schemaläggning = Riad tar över efter Moa. Ali kvar på enstaka bokningar.
- Skötsel och anläggning (nycklar) = Felix, Erik och ?
- Trivsel och bidrag = Maria (vanliga bidrag och trivselsupport) NY 1= Trivsel och Sisu NY 2= Trivsel och spons.
- Material och inköp = Anders Eklöv och ?

Malin skickar ut ett gemensamt utskick till alla lag via laget.se där vi efterfrågar engagemang i kommittéerna.

Lagfotografering:

- Fotograf inbokad 24-25 maj mellan 17-21. (Vi ska lägga schema och fylla i lite uppgifter innan, så att allt går snabbt och smidigt).

Ledar- och föreningsutvecklare till klubben.

- Sisu-Axel kommer sätta ihop en halvdag för alla ledare i klubben under en helgdag i april. Vi kommer börja på fm ca 10.00 med tillslagsutbildning av Eija Feodoroff (läs mer på <https://www.tillslag.se/>). Därefter lunch i klubbstugan (eller ute om vädret tillåter) och sen blir det lär-grupper med diskussioner i hur vi i föreningen ska bli starkare, behålla spelare och skapa samarbeten över lagen. Frågor och idéer som ni önskar lyfta där?

Träningstider inför grässäsongen:

- Efter att varje spelform kommit överens om dag/tid så lämnas önskemålen över till Riad. Mailadress: yousefriad81@hotmail.com

Övrigt:

- Uppdaterad ledarlista med mail och tel till Malin.
- Dessutom ser admin i varje lag till att hålla LEDARE- sidan och BOKNINGAR -sidan uppdaterade.
- Städning av förråd – samla in bollar och gå igenom ert material. Viktigt att allt ätbart hålls instängt i täta behållare. Snyggt och prydligt och försiktigt med gemensam utrustning. Malin önskar få alla bollar som inte ska användas.
- Matchkläder.
- Kiosk vid A-laget, finns schema på laget.se.
- Bollkallar till A-lagets matcher. Försöka få till det.
- Vi startar igång ett instagramkonto som följer lagen veckovis.
- Inköp till kiosken till A-lagets matcher görs av klubben och samlas i ett förråd och pengarna som kommer in går till klubben och sen så gör vi nåt kul tillsammans för de pengarna.
- Cup? Eventuellt nån större cup i september och nån föreningsaktivitet i vår.
- Våra målvakter i föreningen – kan vi få igång någon målvaktsträning? Vi kollar vad vi kan erbjuda inom föreningen och Malin kollar med Sisú.

Övriga frågor.